
släjdan
Årg 10 nr. 3 Hösten 2000



en klubbtidning utgiven av

BJURHOLMS GOLFKLUBB

ansvarig utg.
OLOV PAULSSON

redaktör
OLOV PAULSSON

adress

Bjurholms Golfklubb
Mariebäck 3

91693 Bjurholm

telefon

Kansli:   0932 - 107 56

Fax:   0932 - 200 15

Shop/Pro:   0932 - 107 48

Restaurang:   0932 - 107 86

Tidsbokning:   0932 - 100 93

Postgiro:   45 70 97 - 4

Bankgiro:   5408 - 2862

Annonsbokning och
övrigt material

OLOV PAULSSON
olov.paulsson@home.se

Historiegr. 8c, 907 34 Umeå
tel. 090 - 71 96 19

0932 - 103 74

släjdan

- 2 -

Kommande nummer av SLÄJDAN

Nr Presstopp Utgivning Format

4-00 1/11 - 00 15/11 - 00 Litet
1-01 1/12 - 00 1/1 - 01 Litet
2-01 1/4 - 01 15/5 - 01 Stort
3-01 1/9 - 01 15/10 - 01 Stort

Hej igen!
Så har då även denna golfsäsong
börjat närma sig slutet och frost och
snö börjar stå på lur för att ”ta hand
om” banan.
Sommaren som gått blir väl ytterli-
gare en, som kommer att gå till
historien som den regnigaste i man-
naminne. Senaste värsta sommaren
var väl 1998, om jag inte minns fel.
Mannaminnet tycks inte  behöver
brottas med allt för lång historia.
Detta är nog ändå det värsta regn-
ande jag kan komma ihåg. Störtskura-
rna brukar normalt sett vara 5 – 20
minuter, men i sommar har de varie-
rat mellan 5 och 20 timmar.
Den 8 augusti hade vi fått 413 mm
regn sedan 1 juni. Tänk om det hade
varit snö.
”Huvva ligen”
Det myckna vattnet har gjort banan
mycket svårspelad, vilket också hörts
i många golfares kommentarer över
sina resultat.
En av vår flitigare golfare beklagade
sig över att han inte fick höja sig efter
en 9- håls runda. ”Om jag bara får
höja mig efter en tävlingsrond, är jag
ju 90 år innan jag kommit upp till det
hcp. jag behöver nu. Ja inte är det så
lätt. När banan sedan i september
torkat upp och bollrullen åter infun-
nit sig, lyckades denne golfare sänka
sig åtminstone två gånger.
Vårt nya exakta slope system utgår
från att banorna alltid är i normaltorrt

skick och går inte att justera vid
extrema tillfällen.
Med det gamla trubbiga sss-systemet
kunde man en sådan ovanligt blöt
sommar, med hjälp av en tillfällig ss
höja banans par, så det bättre stämde
med verkligheten.
Men det var ju rättvisa man ville
skapa med slopen.
Systemet kanske uppfanns i någon
amerikansk ökenstat, där regn är lika
sällsynt som is i en masugn.
Trots det bedrövliga vädret har ba-
nan varit i toppenskick. Jag tror
aldrig jag hört så många beröm-
mande kommentarer om banan tidi-
gare. Någon sa ”förmodligen norra
europas bästa fairway”.
Banfolket, som under ledning av en
energiskt arbetande Leif Hultman, ni
kan verkligen sträcka på er och ta åt
er av allt beröm.
Dessutom vill jag också till alla gol-
fare dela ut ett beröm, för ert nästan
exemplariska sätt att lägga tillbaka
och trampa till uppslagna torvor.
Till restaurangfolket, kanslifolket,
både ordinarie och tillfälliga/frivil-
liga, tränare, tävlingsledare,
kommittéledamöter, golfvärdar och
medlemmar, ja alla som någon gång
deltagit i verksamheten. Ett stort tack
till er alla för era insatser.
Utan er medverkan skulle det inte
vara möjligt.

HENRIK

Framsidan:
Bjurholms GKs elitlag vid tävlingar i
Öjestrand. Se sid 8-10.
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För de golfspelare i övre
norrland som inte spelar på
den rikstäckande SGT-touren
finns norr- och västerbottens
golfförbunds egna tour. Den
övre handicapgränsen ligger
kring 10 men nedåt är det
inga restriktioner. Undanta-
get Gällivares tävling är det
generellt starka startfält där
omkring tio kan betecknas
som potentiella vinnare. Bland
dessa finns Bjurholms egen
Mathias Ferry. En stor bunt
topp 5-placeringar har det
blivit men ännu ingen seger.
Den jämna standarden,
(snittscore 78,57), har dock
gjort att han i år placerade sig
som sammanlagd  tvåa efter
den överlägsne segraren Os-
kar Bergman, Bodens GK.
Tredjeplatser i Luleå och Gäl-
livare toppades nu i septem-
ber av andraplatsen i Piteå

Ferry i toppstrid
på NVGF-tour

Havsbaden Open. Tillsam-
mans med Ulf Wänelöf, Gäl-
livare-Malmberget GK och
Patrik Bohlin, Umeå GK
nådde Mathias särspel där
dock Wänelöf drog det längsta
strået.
    Längre ner på order of
merit hittar vi fler Bjuholmare.
Stefan Eriksson lyckades med
en stark spurt nå plats 24, då
han i Piteå gjorde 76-83 och
blev femma. En bit längre ner
finns Daniel Gustafsson som
med bra spel i Luleå och
Gällivare blev 32:a i distriktet.
    En som öppnade säsongen
starkt var Johan Einarsson. En
topp 10-placering i Roberts-
fors tidigt i juni gjorde att han
blev 40:e man. Övriga
Bjurholmare som deltog i
NVGF-touren var Simon
Ingvarsson, Martin Ohlsson
och Jens Einarsson.

Tisdagsgolf

Christer Nygren puttar lugnt och avslappnat på hål sju
påhejad av Tomas Jonsson. FOTO: Mikael Eriksson

Vi har under de senaste åren
genomfört ”tisdagsgolf” för
herrar mellan 20 och 55 år.
De som ansvarat för detta är
Christer Nygren, Kenneth Nils-
son och Nils Sigefelt. Vi har
inte haft någon reserverad tid
utan har samlats vid rangen
samtidigt med damernas
tisdagsgolf. Orsaken till att vi
lagt denna aktivitet direkt ef-
ter damerna var att vi skulle få
samåkningseffekter. Dessut-
om har vi vid ett par tisdagar
haft gemensam tävling med
damerna.
Startavgiften har varit 20 kr
och halva startavgiften har
använts till priser i form av
mat och fika i restaurangen.
Resterande har sparats till
avslutningsfesten där de bästa
under säsongen får priser.
Mellan 10 och 25 herrar har

varit med per kväll. Det
sammanräknade resultatet
från denna regnsommar blev:
1. Anders Olsson
2. Kenneth Nilsson
3. Gösta Lundberg
4. Mikael Eriksson
5. Nils Sigefelt
Till kommande säsong har vi
funderat på att göra dessa
träffar mera organiserade.
Tävlingsprogram och täv-
lingsledare skall vara klara
till säsongstarten. I det kom-
mande vårnumret av Släjdan
skall mera detaljer finnas re-
dovisade hur  säsongen skall
läggas upp.
Till dess får det bli uppladd-
ning framför TV’n eller golf-
spelet på datorn.

På återseende!
NILS SIGEFELT

Den 30 september hade Da-
merna och ”Tisdagsseniore-
rna ” sin årliga avslutnings-
tävling. En greensome täv-
ling där spelpartnern kan
vara vem som helst av de
anmälda.
    En tävling där gemen-
skapen är det viktigaste och
resultaten kan bli nästan vad
som helst. Vinnarna fick
ihop 46 poäng. Jag tror det
var årets rookies som ham-
nade i samma lag. Själv fick
jag och min partner Göran
ihop 31 p. och skulle för-
modligen ha fått ihop ett
dussin till minst, om inte om
hade varit. Visst känns det
igen. Men vi hade roligt
ändå trots en del missar och
det är det som är det viktiga.
    En liknande tävling
borde också ordnas i början
av säsongen, för att få så

Säsongsfinal!
många som möjligt att
komma igång och träffas.
Vem antar utmaningen att
ordna den tävlingen?
Efter tävlingen bjöds det på
middag i restaurangen och
av sorlet att döma fortsatte
trivseln och glädjen till långt
in på småtimmarna.
Mitt i sorlet lyckades vi trots
allt avtacka Nisse Sigefelt
för hans tioåriga arbete i
styrelsen. Dessutom gratu-
lerades han något försenat
till sitt åldersmässiga utträde
ur sitt första halvsekel och
förärades guldputtern.
Nu Nisse. Nu tillhör du den
exklusiva guldputter-
klubben.

Välkommen.

HENRIK HELMERSSON

Butiken med
fina färskvaror!

ÖPPETIDER:
Mån-Tors 9-18

Fredag 9-19
Lördag 9-14

Bjurholm Tel 0932-101 30
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på tisdagarna. Jag vill skicka
er alla ett stort TACK för det
arbete som ni alla har lagt
ned. Det är er närvaro som
gör att det känns roligt att
försöka göra något. Spelet
har det väl varit lite si och så
med vissa kvällar, men ge-
menskapen med varandra
kan ingen boll eller klubba
ta ifrån oss.
    Jag vill också skicka ett
extra plus till Maria Stuge
som trots sina unga år ändå
har varit med oss damer
under många tisdagar. Det
har varit uppfriskande, och
det roligaste av allt är att
Maria har blivit totalsegrare
under säsongen för spelare
med Hcp 37-54 Grattis Ma-
ria. Som delade tvåor har
Gunnel Persson och
Margareth Pernestam käm-
pat sig på ett bra sätt genom
säsongen. Damer med han-
dikapp 36 och lägre heter
segrarinnan Birgitta Dahl-
gren. Ett stort grattis till
henne också. Även där har
vi delad andraplats mellan
två riktigt trogna veteraner
Margaretha Ledin och Mo-
nica Enardsson. Grattis till
er alla sex. Bästa scoren un-
der säsongen den så kallade

Lyckad säsong för damerna

Ja, nu när ni läser det här så
har väl golfsäsongen lagd
sig i dvala. Det är allt bra
skadligt att banan skall fyl-
las av all denna snö. Nu när
den är så fin och ingen kö
att komma ut. Jag som bor i
Bjurholm tycker att det är
den absolut bästa golftiden
en bit in på hösten. Alla
myggor och älgjägare, bär-
plockare, svampplockare,
trädgårdsfantaster har annat
att göra. Vi som då inte har
alla dessa måsten kan njuta
av golf i stillhet. Jag tycker
att det trots allt regnande
och inställda tävlingar ändå
har varit en mycket bra
Damswingetsäsong. Vi har
kunnat genomföra 13
tistagstävlingar. det har un-
der dessa tretton kvällar varit
mellan 15-25 damer som
deltagit. Det är siffror som
påminner om våra fornstora
dar. Det är glädjande att se
att så många nybörjare har
tagit steget att vara med.
Även ni som har spelat
många år har troget anslutit

eclectictävlingen vanns av
Ann Harding, Bra jobbat.
Under denna säsong har 38
damer deltagit i tävlingarna.
    Klubbens damer har även
i år varit med i en seriespels-
tävling där klubbar från vårt
distrikt deltagit. Det är tredje
året som vi är bästa
västerbottenslag. Bara det!!
Boden har varit vårt final-
motspelslag alla tre gång-
erna, och tyvärr har vi inte
lyckats besegra dem än. Men
det kommer. Jag vill också
tacka de som såg till att
damernas flaggtävling blev
en sådan succé. Damer från
Puttom var med och från
Umeå, Sörfors med flera. Det
var en mycket lyckad dag.
Sist men inte minst vill jag
rikta en stor kram till Barbro
Andersson och Margaretha
Ledin som tog hand om
seriespelstävlingen där klub-
bar från hela vårt distrikt
deltog. Jag har bara hört
lovord. Det känns som om
jag skulle kunna nämna alla
damer i klubben speciellt,
men jag ger oss alla en stor
välkommen tillbaka till nästa
säsonghälsning istället.

INGALILL GUSTAFSSON

Olikt sig?
Ja, lite nytt är det, men tid-
ningen är densamma. Ett
fullspäckat höstnummer har
du i din hand och kan se
fram emot att läsa om allt
från glänsande golf till be-
svärliga bilar.
    Efter 10 tappra år som
redaktör tackar som bekant
Nisse Sigefelt för sig som
ansvarig för klubbtidningen
Släjdan. Jag som tar över
efter honom heter Olov
Paulsson och är en
Bjurholmsfödd Umeåstu-
dent som du säkert sett på
golfbanan lite nu och då.
Såväl skrivande som redige-
ring är kära intressen vilket
gör att det bara känns inspi-
rerande att ta över det hela.
Nisse, som alltså gjort Släjdan
alla år sedan klubben bilda-
des, ska ha ett stort tack för
allt det arbete han lagt ner
på tidningen, men jag ska
inte låta honom slippa un-
dan helt. Hans erfarenhet
och kontakter är ovärdeliga
när man ska göra en ska-
pelse som denna, vilket jag
redan dragit nytta av.
    Det som jag mest av allt
kommer att behöva är dock
alla er golfare som med era
olika tankar, berättelser och
framtidsvisioner bidrar till
att fylla några nummer per
år. Ingenting är för ointres-
sant. Du som ser saker i
klubben som bör förändras,
saker som skulle kunna ut-
vecklas och saker som du
verkligen uppskattar, - vädra
dina åsikter i klubbtid-
ningen. På så sätt når du ut
till alla medlemmar, du ska-
par debatt och för därmed
in nya tankar i systemet. För
att klubben ska kunna växa
och såsmåningom kanske
bygga ut krävs att fler bidrar
med ett strå till stacken.  En
innehållsrik klubbtidning
kan därför vara en stark länk
i det nätverk som bildar
Bjurholms Golfklubb.

Välkommen med ditt bidrag!
OLOV

För tredje året i rad har da-
merna spelat matchspel. Alla
tre senaste åren har
Bjurholmsdamerna vunnit
serien i Västerbotten. Alla
tre åren har vi mött norr-
bottenssegrarna Boden i fi-
nal. Alla tre åren har vi blivit
tvåa. Men nästa år - då tar vi
dom!
    Stommen i laget har varit
Evelyn Lundberg och Ann
Harding som båda har spe-

Bjurholm länsbäst i
matchserie - 3 år i rad!

lat alla matcher men också
Britta Torstensson och Gu-
nilla Nilsson som spelat tre
matcher var. Barbro Anders-
son och undertecknad har
spelat en match.
    Matchspel är en rolig spel-
form som fler borde prova
på. Det vore bra om vi hade
fler tjejer som kunde ställa
upp så att man inte behöver
"tvinga" någon att spela för
att få fullt lag. Nu senast

"tvingades" Britta att åka till
Boden för att spela final.
Väl där vann hon sin match!
Starkt gjort tjejer!
Tack alla för ännu en strå-
lande matchspelsserie! Vi
fortsätter väl på samma sätt
nästa år, vilket betyder att vi
möter Boden i final på hem-
maplan, och då ska dom
få!!!

MARGARETA LEDIN
Stolt lagledare

Damswinget
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Årets inbjudningstävlingar för
damer i Norrbotten och Väs-
terbotten gick i Västerbotten
på tre banor: Bjurholm, Holm-
sund och Skellefteå. Tidigt i
våras åtog jag mig att hålla i
vår tävling och hade som van-
ligt glömt hur mycket jobb
det innebär. Inbjudningsbre-
vet skickades i god tid men
sen tog arbete och annat all
min tid och plötsligt var det
bara några dagar kvar. jag
måste erkänna att det var trögt
dessa dagar och damernas
ordförande Ingalill, som tidi-
gare alltid funnits tillhands
var på semester. Men, då dy-
ker klubbens klippa upp,
Margareta Ledin, och snabbt
var allt ordnat från mat,
tävlingskommitté, priser (tack
Lilian) till tömning av avlopp-
stank. När anmälningstiden
gått ut var 71 damer anmälda
varav 5 från vår klubb. Det är

Deltagarrekord på
inbjudningstävling

många spelare för en 9-håls-
bana och så många har vi
aldrig varit tidigare. Det bör-
jade kännas nervöst. Men när
dessa trevliga damer från Norr-
botten anlände, med Boden-
bussen i spetsen, la sig lug-
net. Vi visste att vi gjort allt vi
kunnat så nu gällde det att
vara värd och försöka kon-
centrera sig på att spela bra.
Det blev en perfekt genom-
förd tävling i strålande sol på
en mycket välskött bana. Det
låter kanske lite skrytsamt men
det  var mångas förtjänst. Täv-
lingskommittén, bestående av
Nisse, Tore, Mikael m.fl.
gjorde ett mycket professio-
nellt jobb. Och Nisses idé om
forecaddies på 4:an och 8:an
blev en succé. Snabbt fick vi
hjälp att återfinna förkomna
bollar vilket medförde att spe-
let flöt bra. Vi damer kommer
inte att glömma denna tävling

i första taget men inte p.g.a.
en perfekt genomförd täv-
ling. Nej, vad vi kommer att
minnas längst är det fantas-
tiska kakbord som Mats och
Leif dukade upp efter midda-
gen. Massor av olika
hembakade kakor på smör!
Tack alla inblandade för era
fina insatser.

Avslutningstävlingen
Vår avslutningstävling genom-
förde vi som flaggtävling och
även till den hade vi inbjudit

Solen må ha varit frånva-
rande stor del av somma-
ren men den 29 juli fanns
den där. Denna lördag var
det dags för den årligen
återkommande tävlingen
Skottes Björsells Classic.
Det speciella med denna
tävling är den avgörande
utslagningsrundan på 9 hål
som även detta år blev yt-
terst rafflande. De tio främ-
sta från kvalificeringsron-
den gick tillsammans ut på
hål 1 och nu skulle en
försvinna på varje hål. Ner-
ver av stål är här en ut-
märkt egenskap. En efter
en försvann de, ofta efter
ett avgörande särspel. Kvar
till 8:an fanns Stefan Eriks-
son, Olov Paulsson och
Christer Andersson. Den
sistnämnda bör ges en ex-

Skottes Björsells Classic en
rafflande klassiker

tra kommentar. För trots sitt
relativt höga handicap höll
han sig kvar och gav detta
års Skottes den överrask-
ning som varje år tenderar
att få. När det verkligen
gällde visade sig dock Ste-
fan och Olov vara honom
övermäktig och upp på
9:nde tee stegade två av
klubbens elitjuniorer upp
med vinsten hägrande. Ut-
slagen gick båda relativt bra
med goda
inspelsmöjligheter. Publiken
som följt med runt banan
hade nu samlat sig runt sista
green för att beskåda avgö-
randet. Olovs inspel kom-
mer först och hamnar just
utanför green. Med vinst-
läge lägger Stefan upp den
ca fem meter från flagg. Olov
lyckas ej rädda paret utan

segern går detta år till Stefan
Eriksson.
 Det bör nämnas att
sponsorn detta år personli-
gen närvarade och hade ett
förnämligt prisbord att visa
upp. ”Varför kunde inte jag
spelat bra just idag?”, var
nog många utslagnas tankar
när prisutdelningen drog

damerna från närliggande
klubbar. 14 mycket välspel-
ande damer från Puttom an-
lände på sin "resa i det blå"
och förgyllde dagen. Av de tre
damer som fortfarande hade
slag kvar på 19:e hålet tog sig
Britta Torstenssom längst. Det
sägs ju att den som har det
gladaste humöret vinner så
den dagen var Britta given.

BARBRO ANDERSSON
Damkommittén

Nervpirrande putt på det sista
hålet. Birdie?

FOTO: Mikael Eriksson

igång. Men, vi hade i alla fall
fått vara med om en hög-
klassig tävling, en högklas-
sig dag, kryddad med spän-
ning, skrällar och snygga
slag. Må nästa år bli en upp-
repning av detta år, men
med ännu fler deltagare!

NILS PAULSSON
11:e plats

för mer info. läs sid. 11
eller kontakta Fritjof,
tel. 0932 - 500 35

TJECKIEN
v.18 2001!

Jag tycker att
Tävlingskommittén skall ordna
en 7- eller 9 hålstävling där man
får använda lädermashien och
sänka höja sig fritt efter tävlingen.
Vi kan hoppa över hål 4 och 5 för
där skall det ju mest bara jäklas.

”Surkarten”

å
åsikten
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Fredag den 15 september
spelades den första uppla-
gan av Stockholmsmäs-
terskap för Bjurholmare. Ef-
ter en liten notis i Släjdans
vårnummer inkom ca 20
intresseanmälningar. En per-
sonlig inbjudan gick ut till
dessa 20, varvid 6 spelare
anmälde sig och deltog i
tävlingen. De intresserade

som ej anmälde sig bedy-
rade dock att de gärna är
med nästa gång. Och en nästa
gång blir det, för trots det
låga deltagarantalet var täv-
lingen lyckad.
    Det var som många andra
dagar denna höst en mycket
vacker dag, helt perfekt för
golfspel. Banan vi spelade
på var Mälarö GK Skytte-

holm. Banan var i mycket
gott skick, och samtliga
Bjurholmare skulle ha känt
sig hemma, ruffen var näm-
ligen något tjock. Det vi-
sade sig dock att den som
var mest negativ mot den
tjocka ruffen sedan stod som
vinnare av tävlingen. Inget
att skylla på i fortsättningen
alltså.
    Deltagarna var som vän-
tat en blandning av folk från
Bjurholmstrakten och folk
som aldrig satt sin fot i
Västerbottens (läns) inland
över huvud taget. Det för-
hindrade inte trevligt um-
gänge, bra spel och en rö-
rande enighet om att detta
måste bli en tradition. För-
hoppningsvis kommer vi
nästa säsong att kunna
plocka ut en lista ur
medlemsregistret på samt-
liga non-residentmedlem-
mar boende i Stockholm, så
att dessa kan erhålla en per-

sonlig inbjudan kombinerat
med notis i Släjdan.
    Vinnare i tävlingen blev
Bengt Eklund, boende i
Bromma. Med 11 i hcp lycka-
des Bengt skrapa ihop 39
poäng. Bengt spelade stund-
tals mästerlig golf och blir
förstås en lirare att räkna
med även nästa år. Men hur
var det med ruffen? Jo, Bengt
hade nästan tänkt lämna åter-
bud när han fick höra vilken
bana tävlingen skulle spelas
på, just på grund av den
ökända ruffen. Frågan är om
han var ute i ruffen en enda
gång under rundan. Till sa-
ken hör förstås att Bengt
aldrig varit i Bjurholm.
    I övrigt kan nämnas att
Eva Åström, en känd profil i
Mariebäck, var enda delta-
gande dam. Hon placerade
sig på en hedervärd andra-
plats.

Resultatlistan:

1. Bengt Eklund 39

2. Eva Åström 34

3. Lars Bjarnemark 29

4. Håkan Berglund 29

5. Magnus Ericsson 26

6. Ove Emanuelsson 26

Se där, en inte alltför dålig
samling golfare.

MAGNUS ERICSSON

Stockholmsmästerskapet för
Bjurholmare avgjort

Ove Emanuelsson
puttar under överinse-
ende av Eva Åström
och Lars Bjarnemark.

Startfältet, från vänster: Magnus Ericsson, Eva
Åström, Lars Bjarnemark, Bengt Eklund, Ove
Emanuelsson, Håkan Berglund.

Bjurholm Lördag den 12
augusti 2000

Undertecknad vill genom
detta brev tacka styrelsen och
medlemmarna i Bjurholms
golfklubb för en fin säsong
under år 2000, en  bra bör-

Hälsning från
Gamal

jan på ett nytt sekel.
Jag har trivts bra, eller rät-
tare sagt mycket bra, under
mitt första år i Bjurholm. Pla-
nerar att återkomma i mit-
ten av maj nästa år, om ni
vill att jag kommer?

Jag har hållit förhållandevis
många lektioner och gröna-
kort-kurser, med tanke på
vädret. Affärerna har gått

bra, så bra som man kan
begära. Säsongen här uppe
är lagom lång för att passa
med mina åtaganden i
Kairo. Om ni har vägarna
förbi är ni välkommen att
hälsa på hemma hos mig
och min familj.

Den tionde september pla-
nerar jag att åka till Stock-
holm för att avsluta några

affärer, sen bär det av till
Egypten och den "kalla" vin-
tern. Där får jag "ta ut" min
semester, jag behöver en
vecka för att vila upp mig.

Vi får hoppas på en lika fin
säsong nästa år, men för-
hoppningsvis lite mindre
regn.

GAMAL CHERIF, golfpro
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Ord och bild från Gunnar
Hej!
 Vad har ni gjort i sommar? Jag åkte runt och kollade teen, dom
ser ju oanvända ut eller är dom väl använda?
    Det har varit en konstig säsong, först var det kallt och
blåsigt, alla frön tog god tid på sig att gro. Sedan kom regnet
och sedan kom syndafloden. Skickar med foton så vi kan
minnas tillbaka, t.ex. hur 5:an kan se ut. Som tur är har vi fört
dagbok på temperatur och nederbördsmängd. Det har regnat
514 mm under säsongen varav hälften under juli månad.
    Snacket under sommaren har mest handlat om hur många
mm det kommit eller hur många torkarblad man avverkat.
Vår bana har väl ändå varit godkänd tycker jag. Vi har bl a ingen
utrustning för att få riktigt snabba greener, tex vertikal-
utrustning. Det är många gäster från när och fjärran som har
berömt oss för en välskött bana, det värmer och uppmuntrar
oss som arbetar att bli ännu bättre.
Jag och mina greenkeeper-kollegor i Norrland har varit på en
väldigt intressant Erfa träff, som i år var förlagd till Gällivare-
Malmberget, Narvik och Björklidens banor. Dessutom har jag
varit på banbesök med bankonsulent Björn  Israelsson på både
Holmsund och Sörfors golfbanor. Det är väldigt intressant att
få diskutera och höra deras funderingar. Efter detta inser jag att
våra problem är ganska små ändå.
    Ni är ganska duktiga på att lägga tillbaka uppslagen torv och
laga nedslagsmärken, för det är värre på våra grannklubbar har
jag sett, men hur skall vi få spelarna att lägga tillbaka
bunkerkrattan i sanden? Jag önskar att alla fick prova att klippa
semiruff och hoppa ner från klipparen för att flytta 40 st krattor,
det tar trots allt tid.
    Jag önskar alla en trevlig vinter och välkommen åter nästa
säsong. Ha det så bra!

GUNNAR

Ja, det är övningsgreenen...

5:ans green , blöt och fin.

Klubbmästerskapet
en självklarhet för medlemmen?

som kan vara med och fajtas
om en pallplats.
    37 deltagare på den vikti-
gaste tävlingen för bjurholms-
golfaren, - från medelgolfa-
ren till den rutinerade, klass-
KM, är dock dåligt. Att hitta
en specifik orsak är väl svårt,
men att spela klubbmäster-
skapet anser jag vara en själv-
klarhet för varje golfare. Kan-
ske skulle det sitta bra med en
resultattavla i klubbhuset där
vinnarna får sina namn inris-
tade, eller en pokal som på så
sätt skulle förbättra intresset,
ge tävlingen lite prestige. Jag
vet att det finns planer för
detta, men fler goda idéer
behövs. Något måste i alla fall
göras för att förbättra klubb-

mästerskapets ställning. Kan-
ske just du kan hjälpa till?
    Match-KM som löper un-
der hela säsongen ser jag per-
sonligen som den av de tre
som är roligast att spela. Om
man spelar bra kan det bli så
att man får spela 4-5 matcher
under sommaren, matcher
som visserligen tar lite tid,
men som kan vara ack så
gastkramande. Även här har
dock deltagarantalet gått nedåt
under årens gång, vilket del-
vis kan skyllas på att anmäl-
ningslistan tas ned relativt ti-
digt i juni. Det behövs dock
även här några "morötter" som
ger det hela lite spänning,
som gör en vinst till mer än
bara en glasstatyett. Att få en

sponsor att intressera sig för
en så pass viktig tävling borde
inte vara så svårt, kan jag
tycka. Kanske är det några
som anser att ett klubb-
mästerskap endast ska handla
om ära och berömmelse, men
faktum är att det inte ger så
mycket berömmelse att vinna
en finalmatch en dunkel
augustikväll utan vare sig pu-
blik eller prisbord. Nej, åt
matchserien måste något gö-
ras, så att vi framöver kan får
ett klubbmästerskap för her-
rar, damer och juniorer som
folk talar om, som folk vill
spela.

OP

I dagsläget spelas det tre olika
klubbmästerskap i klubben.
Match-KM, KM-klasser och det
stora seniormästerskapet för
damer och herrar. Att kalla
dom stora är dock att gå till
överdrift. Med ett medlems-
antal på över tusen golfare
tycks det lite fjuttigt med ett
startfält på 18 herrar och 4
damer på det stora mäster-
skapet, 37 startande i klass-
KM och 14 herrar i match-KM.
Att få vill ställa upp i en täv-
ling med slagtävling scratch
kan man förstå, då många
inte anser sig ha en chans på
en framskjuten placering. Men
nog finns det fler låghandi-
cappare i klubben än 14 st?
Därtill säkert ett gäng damer
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Elitlaget
Ökänt på bortaplan men okänt på hemmaplan

Det är den första helgen av
två i division 2 Norrland och
det fem man + lagledare starka
laget från Sveriges minsta
kommun spelar golf på Öje-
strands golfbana. Mitt i en
skock av storklubbar som
Umeå, Piteå, Östersund och
Härnösand finner vi detta re-
lativt okänt namn som skrivs
Bjurholm. De oinvigda vet
sällan ens i vilket län det
ligger och inte sällan uttalas
det med ett (s) i mitten. Likhe-
ten med namntvillingen med
(D) i början är dock begrän-
sad till just namnet och för-

våningen blir stor när vi be-
rättar om våra förutsättningar
och om våra stackars 9 hål att
träna på. Inget ont om vår
klubb, men i skuggan av 27-
hålsanläggningar med sexsiff-
riga elitlagsbudgetar ter sig
lilla Bjurholm som en katt
bland hermelinerna.
    Med till Öjestrand, strax
söder om Sundsvall, är Ma-
thias Ferry, Daniel Gustafs-
son, Johan Einarsson, Stefan
Eriksson och undertecknad.
Därtill har vi med oss vår
ständige lagledare och sup-
porter Dan Sandström. Man-

nen som blivit trea i vän-
sterspelarnas SM och deltagit
i VM i Japan håller koll på
starttider, boende och allt
annat som ingen annan vill ta
på sig. Kort sagt så fylls hel-
gen av att spelarna slår bort
bollar och Dan hittar dom.
Tyvärr ofta först en dag se-
nare, vilket gör att den svårli-
gen kan räknas spelbar ...
    Fel av mig, det lilla laget
från den lilla klubben spelar
ofta riktigt bra. Med 1,5-
handicapparen Mathias Ferry
i spetsen tuktas denna en av
de svåraste banorna i landet

hänsynslöst. Det må vara
några väl schaktade diken och
några ringmärkta träd i våra
spår, men någon respekt för
banan kan inte skönjas.

lagdress
Denna tävling har måhända
förberedelserna varit lite då-
liga på en punkt. Lagdress
saknas.  Under fjolåret var
Bjurholm ett omisskännligt
riktmärke på banan. Med
svarta byxor och tröjor kom-
binerat med gult hår gjordes
det svårt att ta fel på vilka
Bjurholmarna var. Omtalat så
väl som beundrat. Andra täv-
lingar har även hawaii-skjor-
tor utgjort lagdress. Mindre
varmt men även mindre stil...

Öjestrand 21-22 juli
Tävlingshelgen i Öjestrand är
uppdelad i torsdagens inspel,
fredagens fyrboll bästboll och
foursome samt lördagens fyra
singlar. Vår vana trogen var vi
bäst på bästbollen med 71
resp. 79 slag. Med 84 och 87
därefter på foursomen tap-
pade vi mark mot några lag,
men tack vare genomgående
dåliga resultat blev halvtids-
resultatet en niondeplats av
12 lag.
   Singlarna på lördagen är,
och har oftast varit, den avgö-
rande punkten i programmet.
Det är då agnarna skiljs från
vetet och det är då som
Bjurholm tyvärr varit lite för
mycket agn. Inga större över-
raskningar skedde nu heller.
Mathias var sin vana trogen
bäst med 79 slag följd av
Johan, Stefan och underteck-
nad tätt uppradade på 85, 86
resp. 87. Summan av denna
beska kardemumma blev en
tiondeplats men med Skellef-
teå endast ett slag bättre. Be-

Bilden: Bjurholms GKs Elitlag
vid division 2 sammandraget
på Öjestrands GK.
Fr.v. Mathias Ferry, Johan
Einarsson, Daniel Gustafsson,
Olov Paulsson och Stefan
Eriksson.
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svikna satt vi oss i en liten
Opel och rullade hem mot
Bjurholm medan motspela-
rna vräkte ut sig i sina mini-
bussar. Men det är ju inte
storleken som räknas...

utbrett seriesystem
Innan jag avslöjar hur det
gick vid den andra helgens
spel i Umeå i mitten av au-
gusti ska jag redogöra för hur
golfens seriesystem är upp-
byggt. Fotbollens divisioner
och även ishockeyns dito må
vara väl kända av geneme
man, men få vet att det inom
golfen finns tre divisioner med
ett antal regionala uppdel-
ningar. Bjurholm spelar i divi-
sion 2 Norrland och har så
gjort sedan elitlaget bildades.
För två år sedan bildades en
tredje division under oss, men
tack vare att vi höll oss på den
övre halvan i tabellen slapp vi
nedflyttning.  I dagsläget är vi
på papperet ett av de sämsta
lagen. Undantaget Mathias är
våra handicap ofta till och
med en bra bit sämre än mos-
tåndarnas caddies, och i an-
dra lag finns spelare med
handicap under noll. (+1, +2
osv.). Så som ofta är det dock
inte det som avgör. Det är
ändå golf, sporten som kan

förundra och överraska även
den bäste.

umeå 19-20 aug.
Åter till nutiden.
Den andra tävlingshelgen
skedde i år på en välkänd
bana för oss Bjurholmare,
Umeå GKs bana i Holmsund.
Dock är banan från vit tee en
bra bit svårare än från gul tee,
så det var till viss del nya
förutsättningar. Målet för hel-
gen var att hålla Gällivare och
Sollefteå bakom sig och där-
med hålla sig kvar i divisio-
nen. Gällivare var relativt långt
distansierade men Sollefteå
däremot var endast ett 20-tal
slag efter, slag som lätt kunde
tas igen med stabilt spel. Att
deras trupp var bredare och
hade lägre handicap var tvek-
löst, men med stabilt spel likt
det som oftast spelats på
Öjestrand skulle det kunna
gå vägen. Att Skellefteå en-
dast var ett slag före gjorde
därtill möjligheterna till fram-
gång relativt goda. Truppen
bestod denna gång av fyra
spelare,  Mathias Ferry, Da-
niel Gustafsson, Stefan Eriks-
son och Johan Einarsson.
Tyvärr visade sig dagsformen
vara sämre än väntat och efter
de inledande bästbollarna

hade Sollefteå tagit in slag
och Bjurholm hade tappat mot
övriga fältet. 70 respektive 79
slag  på bästbollarna och 76
resp 92slag på foursomen
gjorde att inför de avlutande
singlarna låg Sollefteå unge-
fär lika med Bjurholm. Upp-
lagt för raffel med andra ord.

tunn trupp
Anledningarna till att det en-
dast var fyra spelare denna
helg var många, men den
huvudsakliga anledningen är
att det i klubben finns få som
vill spela seriespel. Klubb-
byten, lump och resor kan
såldes göra att valmöjlighe-
terna begränsas och man står
där utan reserver. Ungefär så
var förutsättningarna inför
denna helg. De fyra med lägst
handicap var förvisso med,
men det kan vara en fördel att
inte alla spelar alla rundor.
Man blir sliten, minde moti-
verad och går det dåligt går
det riktigt dåligt. I princip så
blev också utfallet under
singelspelet. Sollefteå spelade
stabilt med en snittscore un-
der 80 och därmed var saken
klar. Bjurholm spelar nästa
säsong i division 3.

bilbryderier
Något som bör berättas i his-
torien om Bjurholms elitlags
eskapader är det speciella för-
hållande som finns emot bilar
och dess faciliteter. Som sagt
så är det ofta lagmedlemmars
egna ihopskrammlade skrut-
tomobiler som får tjäna som
färdmedel. Ofta kan gammalt
vara gott, men en helg förra
sommaren var det med be-
stämdhet motsatsen. En apri-
kosfärgad SAAB som Mathias
Ferry till vardags körde skulle
ta honom, Daniel Gustafsson
och Stefan Eriksson upp till
Luleå för en deltävling i NVGF-
touren. Strax innan Skellefteå
började man ana oråd. Skum-
ma reaktioner, elsystem som
inte fungerade och en relativt
död motor gjorde att geni-
knölarna gnuggades febrilt.
På något vis lyckades dom få
igång bilen och köra den till

Statoil i Skellefteå för närmare
kontroll. Inga klara diagnoser
kunde dock ställas, och hyr-
bil blev ett måste om de skulle
hinna med något inspel alls.
Tävlingen spelades, och föga
upprymda satte sig nu fyra
golfare i hyrbilen, (underteck-
nad ville nu också åka med
hem). Middag/kvällsfika var
ett måste, men sedan skulle
det köras till Skellefteå och en
aprikosfärgad SAAB skulle få
sig en omgång.
    När vi anlände till Skellef-
teå hade så klockan passerat
midnatt och hoppet stod till
en dygnet runt-öppen Statoil-
mack drygt 2 km från Saaben.
Trötta och slitna tog vi itu
med problemen. Mathias
mekade och vi andra letade
borttappade muttrar och spe-
lade chippningstävlingar på
asfaltparkeringen. På något
märkligt sätt lyckades han till
slut få dit ett nytt batteri och
därmed lite energi till den
döda motorn. Några missljud
fick passera, -  nu rullade i alla
fall bilen. Det som därefter
hände var att vi med siktet
inställt på Skottes-starttider vid
niosnåret i Bjurholm körde
iväg söderöver. Några tim-
mars sömn blev det i alla fall...

bilbryderi 2
Den av oss som eventuellt
trodde att biläventyren var
över satte skrattet i halsen en
tidig morgon på Njurunda-
bommens camping. Det var
alltså cirka ett år efter den
förra händelsen och vi skulle
denna gång spela nyss
nämnda seriespel på Öje-
strands golfbana. Johan
Einarsson hade fått bistå med
sin silverfärgade Opel Omega
för att ta sig själv och sina
lagkamrater till banan. Allt
var frid och fröjd tills vi skulle
packa in sakerna och fara
ifrån campingen vid åttasnåret
på lördagsmorgonen. Bagarna
lastades in och förutom lite
sömnbrist var vi laddade för
dagens singelspel.  Då hände
det som inte fick hända.
Bakluckelåset krånglade och
när Stefan försökte fixa till detMathias Ferry med en stabil 79:a i bagaget.

Vänster: Stefan
Eriksson laddar
för att slå i sin
sista putt för
dagen.
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Junior-
träningar
På knattesidan är det gott
om träningssugna golfare.
Längre upp i åldersgrup-
perna/handicapgrupperna
var det sämre ställt med när-
varon.  Uppdelat i två grup-
per om singelhandicappare
och övriga höll Gamal en
träning i veckan åt vardera
gruppen. Bland singelhan-
dicapparna finns det en
stomme på 6-7 stycken som
ofta syns på banan och ett
antal till som antingen också
är medlemmar i Sörfors eller
som bor i Umeå till vardags.
En kombination av bristande
information och fulltecknade
kalendrar gjorde att det un-
der sommaren sällan var fler
än fem som kom och trä-
nade. Tävlingar på NVGF-
touren, som flera av klub-
bens juniorer/äldre spelar,
fyller mången helg i juni och
juli och då träningarna legat
på måndagar har måhända

golfintresset blivit lite svalt
efter helgen...
   Den största orsaken till
glesa träningar är trots allt
det faktum att det finns väl-
digt få aktiva juniorer i klub-
ben. Det kan därför tyckas
lite tröstlöst att arrangera
saker då få kommer, men
utan lite satsning blir det
kanske ännu färre. Mer in-
formation kanske? Andra
sorters tävlingar?
   Bland de yngre juniore-
rna, de med handicap från
10 och uppåt var det unge-
fär samma situation. Där är
dom dock ännu färre aktiva
och de som man ser på
banan kan räknas på en
hand. Men vem vet, om
några år har vi kanske ett
gäng från knatteträningarna
med på dessa träningar?
   Tävlingsaktiviteten är
också på gång bland de
yngre. I somras deltog man
vid några länstourtävlingar
och var flitiga deltagare vid
klubbtävlingar. Nästa som-
mar, då ni ...

Knatteträningen denna sä-
song har trots mycket regn
dragit rätt många entusias-
tiska små golfare. Vi har haft
åtta träningstillfällen där
Gamal låtit barnen få träna
sina golffärdigheterbåde
praktiskt, men även med in-
slag av en del teori. Till sin
hjälp har Gamal haft tre av
de äldre juniorerna.Anton
Stuge, Henrik Balenberg och
Fredrik Rystedt. På plats har
ocksåfunnits en del hjälp-
samma föräldrar.
    Den sista träningsdagen
var en av de få regnfria
dagarna, den avslutadesmed

Populär
knatteträning

en tävling som vanns av
Helena Lindberg, och ett
avslutningsfika med prisut-
delning.
    Juniorkommittén tackar
för denna sommar, med en
önskan om att kanskefler
intresserade föräldrar kan
komma och ställa upp på
knatteträningen. Samarbetet
med Gamal har varitmycket
bra, och vi har tillsammans
med honom redan börjat
fundera på hur vi ska kunna
förbättra nästa säsongs trä-
ning.

Väl mött nästa sommar

EWA STUGE
Juniorkommittén

aktiverades på nåt mystiskt
sätt centrallåset. Bakluckan
slogs igen och ovetande om
det som just hänt fortsatte
utstädningen av stugan. Det
stora problemet var att Johan
lagt sina nycklar, inklusive
bilnyckel, på förarsätet och
därefter stängt dörren. När
upptäckten strax därpå gjor-
des fanns inget att göra. Att
bagarna därtill fanns inuti bi-
len gjorde det hela mer kri-
tiskt. Minuterna gick och för-
sta start var snart förestående.
Vi letade Opel på campingen
för att eventuellt kunna få
upp den med en likartad
nyckel, men ingenstans fanns
hjälp. OK-macken med kun-
niga låsbrytare var för långt
bort och ingen av oss hade
nån vidare kunskap i att bryta
sig in i bilar. Slutsatsen blev
att vi fick krossa ett fönster.
Med hjälp av en sten tog så
Stefan och krossade den ba-
kre bakrutan och vi kunde

forts. på så sätt få ut bagarna. Snabbt
for vi, en blodig Stefan, en
stressad Olov och ett
rallyförarämne med den an-
dra bilen mot golfbanan och
lämnade Johan, Dan och Da-
niel till att städa bort glaset.
    Detta var inte riktigt vad
som vi hade planerat göra
under uppvärmninstimmen,
så frustrationen var stor när
vi kom till banan fyra (!)
minuter före den första av
oss skulle gå ut. Som en
skänk från ovan hade vi dock
tre lag bakom oss från freda-
gen, vilket gjorde att vi fick
en halvtimmes bonustid. Det
kändes som att den behöv-
des... Hur det sedan gick vet
ni redan.
    Så här ter sig alltså livet för
klubbens elitlag. Tilläggas bör
göras att allt sker med glim-
ten i ögat,  det kryddas med
de giftigaste sarkasmerna
men i slutändan med mycken
engagemang och kärlek.
OP

Juniorspalten
YFZYFZYFZYFZ

HAKKAPELIITTA 2
Eco Stud 2 System

• Unika 14 dubbrader för
optimalt isgrepp

• 1700 effektiva lameller
- ökar greppet

• Världsunik mönster-
djupsindikator
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Seniorgolfen i ett nötskal
sommaren 2000
Två melodier från ungdoms-
tiden dyker upp i minnet
denna sommar och det är
Regnet det bara öser ner och
Regntunga skyar. Det är
sommaren år 2000.
    Våra torsdagskvällar har
varit välbesökta, i snitt cirka
23-25 startande. Vi hoppas
att det blir fler damer nästa
år så att kampen inom dam-
gruppen blir större.
    Vår inbjudningstävling
10/8 hörsammades av Åsele
GK och Sörfors GK med 29
startande. Segrare blev Rolf
Eckeskog, Bjurholm. Vi har
varit inbjudna till tävlingar i
Åsele och Sörfors. I Åsele
segrade Sture Eriksson, även
han Bjurholm. Till sist blev
det även Bjurholmsvinst i
Sörfors, där Håkan Johans-

son vann före klubbkam-
raten Carl Johansson. En stor
applåd för våra duktiga
seniorer!

Vandringspriser år 2000:
Herrar: Sune Persson
Damer: Ruth Grundberg

Årets Rookie
Två damer med samma po-
äng fick varsin statyett. Da-
merna var Gunnel Persson
och Margaret Pernestam.
Under avslutningsmiddagen
fick seniorkommittén olika
förslag för sommaren 2001.
Vi skall hörsamma dessa då
vi lägger nästa års tävlings-
program.
    Tyvärr finns det en del
potentat som tycker att som
"blir trampade" på tårna av

seniorerna. Om så är ber vi
om ursäkt.
    Seniorerna vill tacka Leif
Hultman och banpersonal-
en för ett bra banarbete i
sommar.
    Årets pro Gamal Cherif
har varit en pärla för klub-
ben. Glad och trevlig har
han varit och såväl driving-
rangen som shoppen har
varit öppna varje dag.
    Mats och Leif har sett till
att fylla våra magar med
god mat och dryck under
sommaren och vi hoppas
på samma service nästa år.
Ett stort knippe rosor till
dom.
    TJECKIEN?
Har du lust att åka till Tjec-
kien vecka 18 våren 2001?
Teckningslista finns uppsatt

i kansliet för att kolla intres-
set.
Pris: Från Sturup med buss,
4395 kr + 150 kr avbeställ-
ningsskydd. I resan ingår hytt-
plats på färjan till Polen, ho-
tell med halvpension och 5
dagars greenfee.
Flyg Umeå - Malmö samt
Malmö - Umeå tillkommer.
För mer information kontakta
Fritjof.
Seniorkommittén får tacka
alla tävlingsledare, företag
och privata som ställt upp
med priser till prisbordet.
Vi önskar er alla en trevlig
golfhöst och ett bra vinter-
halvår. Jag ser fram emot
fruset vatten och en bra
pimpelsäsong.

FRITJOF för seniorkommittén

Den lilla centralen med de stora resurserna

è Vi bedriver transport- och entreprenadverksamhet i gränslandet mellan inland och storstad.

è Vi samarbetar med andra transportsäljande företag för att kunna erbjuda våra kunder miljövänliga och
rationella transporter till marknadsmässiga priser.

è Vi är kvalitetssäkrade enl. ISO 9002. För oss betyder det ständig förbättring.

Bjurholms Lastbilscentral är 14 medlemsföretag med:
- 55 medarbetare

- allsidig maskinpark Skogs- , grus- och beläggningsmaskiner. Entreprenadmaskiner. Krossverk
och förädlat grus. Renhållningsfordon.

- dotterbolaget Allmiljö Allmiljö är ett renhållningsföretag med säte i Bjurholm och har uppdrag i flera
kommuner, bl a i Umeå.

- miljöstation Mottagning av farligt avfall från företag och kommuninvånare.

- centralt beläget kontor med två duktiga medarbetare, Viola Sjöberg och Carola Eriksson.

Vi administrerar Bjurholms Taxi samt företräder Statoil och Statoils produktsortiment, främst eldningsolja och diesel.

Besök oss i Bjurholm eller ring 0932 - 403 25, 403 24
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GK96 är ett administrativt da-
tasystem för golfklubbar. Sys-
temet har funnits under många
år och hela tiden förbättrats.
Vi i Bjurholms GK har hittills
valt att inte använda  systemet
för vår medlemsregistrering.
Främsta motiveringen har varit
den ekonomiska. Systemet
kostade rätt mycket pengar
och krävde relativt kraftfulla
datorer. Istället har vi använt
ett egentillverkat register som
klarade att lagra nödvändig
information om våra medlem-
mar och som dessutom gick
bra  köra på äldre datorer som
vi fått från sponsorer.
    Nu har vi dock kommit till
den punkt där vi egentligen
inte har något val utan måste
gå med i den av golfförbundet
utstakade vägen för datorise-
ring av  golf-Sverige. Det du
som medlem märker först är
kanske det plastkort som skall
ersätta vårt ”kära” hcp kort.
    GK96 är nu inte bara ett

Nu är det bestämt. Golf-
sverige ska anpassas till
EGAs handicapsystem och
överge sitt gamla. För att
man lättare ska kunna jäm-
föra handicap i internatio-
nella sammanhang tas nu
steg mot att hela Europa ska
ha samma system. Med ut-
gångspunkt från det austra-
liensiska systemet med eli-
minering av katastrofhål,
(poängbogey), och det ame-
rikanska har man under slu-
tet av 90-talet arbetat fram
en version som ska kunna
accepteras av alla länder.
Valmöjligheter som öppnar
för nationella justeringar gör
att vi trots allt inte kommer
att få så stora förändringar.
    Utvecklngen mot elek-
troniska handicapkort är en

Nytt handicapsystem

medlemsregister utan inne-
håller alla smör- och bröd-
rutiner som behövs på en
golfklubb.
En modul som vi definitivt
kommer att få mycket nytta
av är den som hanterar täv-
lingar. Här kommer vi att köra
utbildning för tävlingsledare
under vintern. Hör av dig till
kansliet om du är intresserad
att delta.
    Som vanligt när det gäller
datasystem är det inte ett själv-
spelande piano utan det krävs
en hel del förarbete och ana-
lys av vår verksamhet för att
utnyttja systemet på bästa sätt.
Planerna är att hösten och
vintern skall ägnas åt att bygga
upp de nya rutinerna och
konvertera det gamla regist-
ret så vi till kommande sä-
song skall stå väl rustade att
fullt ut nyttja GK96. Det finns
idag en grupp arbetar med
dessa frågor.
    Vi återkommer i vårnumret
med mera information hur du
som medlem påverkas och
kan använda systemet.

NILS SIGEFELT

GK96 införs i
vinter

av grundpelarna i det nya
systemet. Med hjälp av det
nedan nämnda datasystemet
GK96 ska golfaren få hjälp
att räkna ut sitt handicap
och hur många erhållna slag
han/hon får. Att det då, i
synnerhet vid sänkning över
handicapgruppsgränser, (ex
kring 18, kring 12 osv) blir
lite krångligare att räkna ut
sitt nya handicap gör inte så
mycket.
    En nyhet till nästa år är
också att spelaren innan en
sällskapsrond kan bestämma
att den är handicapgrund-
ande, och därmed ha rätt till
höjning. Maximal höjning
under året är dock begrän-
sad till 2.0, men så dåligt får
vi väl hoppas att man inte
spelar...

    En förändring som inte
varade så länge var den ter-
minologiska korrigeringen
som sa att spelhandicapet
var det exakta handicapet.
Numera ska spelhandicapet
vara lika med de erhållna
slagen och alla decimaler
hänvisas till hcp-kortet.
    Handicapkommitténs in-
flytande kommer väsentli-
gen att stärkas. Deras befo-
genheter när det gäller revi-
sion av handicap vid årets
slut och även under säsong-
ens gång förstärks. Handi-
capkommittén ska i möjli-
gaste mån följa medlemmar-
nas spel under säsongen och
särskilt bevaka spelare som
får exceptionellt låga scorer.
Anser kommittén att en spe-
lare har för högt alternativt

för lågt handicap har den,
med all tillgänglig informa-
tion som grund, rätten att
justera handicapet i endera
riktningen. Detta kan vara
positivt i jakten på s.k.
"handicapfuskare" som inte
alltid sänker sitt handicap
när dom borde.
    I och med det nya syste-
met är det även tänkt att
medlemmen ska lämna in
sitt scorekort från varje
handicapgrundande runda
till klubben. Därmed ska
handicapkommittén ha möj-
lighet att göra stickprov för
att kontrollera sänkningar
och även göra mer systema-
tiska kontroller. Om detta
kommer det säkert ordas
mera, så håll öronen öppna.

Jag måste få utnämna Olov
Paulsson till min hjälte år 2000.
Olov har nämligen antagit min
förfrågan i senaste Släjdan att
ansvara för klubbtidningen.
Bra gjort.  Samtidigt vill jag
här passa på att tacka alla som
bidragit med artiklar, bilder
och annat material under
årens lopp. Det har sedan det
första utgåvan våren 1991 hun-
nit bli 19 stora och nästan lika
många små tidningar.
    Behjälplig vid det första
numret av tidningen var bl a
Tommy Norberg. Den layout
som tidningen haft är i stora
delar Tommys idéer. Däre-
mot namnet ”Släjdan” får jag
nog ta åt mig äran av trots att
vissa medlemmar envisades
med att den borde heta
”Släjda” (dvs det lokala be-
nämningen på en mindre dals-
änka).  Mitt stående svar på
detta var att så länge jag an-
svarar för tidningen kommer
den att heta Släjdan. Så, Olov
pass upp om det kommer
några grånade gentlemen som

försöker få dig att ändra nam-
net på tidningen.
    Jag vill återigen passa på
att uppmana er alla att hjälpa
till med material  till tidningen.
Inget är så ointressant att det
inte går att skriva om. Har ni
regelfrågor, reseberättelser,
någon roligt historia, redovis-
ning av aktiviteter på klub-
ben, skriv ner detta och skicka
till Olov. Som redaktör för
tidningen vill man få in så
mycket material som möjligt.
Lycka till med redaktörsjobbet
Olov!
    När jag ändå är inne på
ämnet hjältar måste jag nämna
Leif Hultman. Hans insats som
organisatör  av banarbetet och
hans oförtröttliga arbete med
klippning och övrigt under-
håll av banan är helt enastå-
ende. Banan har ju aldrig va-
rit bättre. Att detta dessutom
genomförts under en som-
mar som man nu minns som
en enda lång regnskur, gör ju
att man kan använda ord som
bragd.
Strålande jobbat!

NILS SIGEFELT

Nisses kolumn
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Styrelsen
Följande personer ingår i styrelsen för år 2000:

Ordförande: Henrik Helmersson
V. Ordförande Karin Waldemarsson
Sekreterare: Christer Nygren
Övriga: PA Meyer

Inga-Lill Gustafsson
Gösta Lundberg
Torbjörn Sundén

Suppl Roland Persson
Sune Persson

Kansliet
Inga Britt Bertilsson
Under vinterhalvåret öppet 8.00 - 12.00 Mån-Tors

Restaurangen
Mats Malmgren och Leif Engman
tel 0932-10786
se annons för mer info..

VI ÄR KVAR
Välkommen in till oss på kontoret
med den personliga servicen!

Handelsbanken
En riktig bank

Bjurholm Tel 0932-10013, www.handelsbanken.se
Birgitta, Ulla-Britt och Torbjörn

Nu när klubborna vilar
Du till backen ilar
Bor gör du i Agnäs Stugby
Välkomna!

Kontakta Sture
0932-40004

Kommittéer
Bankommittén
Leif Hultman 090 - 14 35 51, sammank.
Gunnar Enardsson Greenkeeper
Simon Falk
Håkan Forsberg
Åke Olofsson
Ulf Königsson
Tore Jacobsson

Tävlings- och handicapkommittén
Vakant

Damkommittén
IngaLill Gustafsson 0932 - 106 98, sammank.
Barbro Andersson
Maj-Cari Ledin
Birgitta Bäckström
Inga-Maria Jonasson
Gunnel Persson

Utbildningskommittén
Ann Harding 070 - 332 21 22

Seniorkommittén
Fritjof Strandberg 0932 - 500 35, sammank.
Sune Persson
Lennart Jonsson
Britta Torstensson
Tore Bergsten

Ungdomskommittén
Ewa Stuge 0932 - 103 60, sammank.
Bert-Tage Einarsson
Sture Eriksson
Dan Sandström
Maria Bahlenberg
Thomas Jonsson

Klubbhuskommittén
Fritjof Strandberg 0932 - 500 35, sammank.
Gunnar Enardsson
Hans-Ola Lindberg

IT-gruppen (GK96)
Nils Sigefelt 090 - 13 35 89, sammank.
Christer Nygren

Tävlings- och
Handicapkommitten
Lennart Jonsson, Ingemar Jonasson och Christer Hertzberg
ska ha ett tack för att de under denna säsong arbetat i
tävlings- och handicapkommittén. Nu har dock alla tre
avsagt sig sina uppgifter och därför saknas det i dagsläget
en sådan kommitté i klubben. I och med det nya handicap-
systemet, (se föreg. sida), är det dock än viktigare att ha en
väl fungerande kommitté som sköter saker som revision
och kontroll av handicap, så frågan är given: Finns det några
av er  medlemmar som kan tänka er att ställa upp?
    Ni kan säkert få hjälp med uppstart och handledning av
de tidigare medlemmarna och om så önskas kan man nog
dela upp arbetsuppgifterna till en specifik tävlingskommitté
och en handicapkommitté. Ramarna är rätt lösa men ni
kommer att känna att ni fyller en viktig funktion.
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Än en gång kan det fastslås
att Bjurholms golfbana är
helt unik. De flesta jagar
birdies, men ett september-
besök kan även betyda älg-
jakt. Älgjakt med golfboll!

Egentligen trodde jag inte det
var möjligt, men det märkliga
tillfället inföll under själva älg-
jakten. Det enda problemet
var faktiskt att denna hän-
delse inträffade i ett ögon-
blick, då inblandade parter
var koncentrerade på den tra-
ditionella tävlingen Näslands-
mästerskapet.
Hänger ni med i svängarna?
Det gjorde varken vi bjur-
holmare, som började med
Näslandsmästerskapet någon
gång på 70-talet, eller älgen
Hälge som höll på att kolli-
dera med oss precis nedanför
sjuans green.
Vi hade stoppat ned våra put-
ters i bagen, greppat tag i
vagnens handtag och hade
alla efter våra misslyckade
parputtar sänkta blickar. Det
var koncentrationens ögon-
blick, en mental bearbetning
som skulle pågå fram till åttans
utslagsplats.
Bättre kunde vi, tyckte alla.
Föga anade detta spelparti att
ett annorlunda chippnings-
förfarande skulle dyka upp
om några hundradelar. Det
gällde bara för oss att höja
blicken.
Och det gjorde vi alla i samma
ögonblick som det i synskärp-

ans bortersta hörn dök upp
en älgnos och ett par stora
klövar.
Blott tio meter framför oss
golfare stod hux flux Hälge.
Gloende, tuggande och stor
som en - älg.
- Åttataggare, fnös jaktledaren
för Mariebäck-Näsland.
Hälge frågade aldrig om vi
hade gjort par, han var mest
intresserad av att käka upp
ruffen och irriterad över att vi
störde honom där i slänten.
Som gammal asfaltscowboy,
och boende i en lika stor som
älgfri huvudstad, blev min
första reaktion att hitta ett träd
att ta skydd bakom. Om nu
älgen skulle bli förbannad för
att vi lirade golf i hans närhet.
Det som sedan hände blir till
ett livsminne.
    Hälge hann aldrig böja sin
taggiga krona och sikta in
oss. Den ende som siktade in
något var jaktledaren för
Mariebäck-Näsland. Det var
visserligen älgjaktstid, men det
enda vapen för prickskytte
han hade med sig var en
pitching wedge.
Alltså tog han blixtsnabbt fram
sin lobbklubba, slängde ned
bollen på marken och
skickade iväg den runda ku-
lan i en båge mot älgen.
Jag tror att vi fortsätter histo-
rien med att säga att bollen
tog i kronan.
Hälge blev förvirrad.
Än påtagligare blev förvir-
ringen när jaktledaren för

Mariebäck-Näsland började
imitera en älg. För att sedan
övergå till att låta som en
jaktund.
Hälge tyckte att den skäggige
personen framför honom
måste vara lite psykisk ur gän-
gorna - kar´n visste ju uppen-
barligen inte vilken ras han
tillhörde. Var han en mänsk-
lig golfare, en älg eller en
ilsken hund?
- Bättre fly än med älgkronan
illa fäkta, tyckte Hälge några
sekunder senare, ty då kom
den golfskoförsedda ylanden
hunden - eller vad det nu var

- springande emot honom.
Vi andra stod som förstenade,
alltjämt greppandes våra golf-
vagnar, och undrade om det
var sant det som vi såg - en
kutande älg ned mot Marie-
bäcken och en ylande två-
foting springande bakom.
En stund senare stod jag där
med peg och boll i handen på
åttans utslagsplats. Den fin-
klippta ytan hade sina repor
efter utslagsklubbor, men där
fanns också revor i teegräset
gjorda av älg i panik.
Såsom stockholmare hade jag
inte varit till någon nytta i
detta naturens möte. Förmod-
ligen hade jag påmint om de
stadsbor som på 20-talet kom
upp till Bjurholm för att köpa
en inringad björn. En herre i
Slättmark visste var björnen
var. Han körde stockholmarna
dit, men fick inte ha något
gevär med sig.
Stockholmarna ville själva
skjuta björnen.
De gjorde sig beredda, men
modet svek när björnen kom.
Herrarna sprang för livet, och
kvar blev bara deras vägvi-
sare från Slättmark.
Han stod där ensam kvar,
utan gevär, och hade bara sin
yxa. Antingen av rent mod
och styrka, eller av ilska över
stockholmarnas feghet, så slog

Golfhungrig älg mötte överman
han ihjäl den anfallande björ-
nen med yxan.
    Mycket kan uppenbarligen
hända i Bjurholms trakter. En
del använder råstyrka, andra
drar nytta av sin erfarenhet.
Som Torsten Berg exempel-
vis.
En morgon, när jag vaknat
och klivit ut i morgonsolen
från en av stugorna vid nian,
skymtade jag en vidunderlig
sving på utslagsplatsen.
Vad gjorde kar´n?
Skyndade dit, och fick en
demonstration av Rosens-
vingen av Torsten Berg.

Snart 77 år gammal tyckte
denne golfentusiast att han
inte längre fick någon fart på
golfbollen. Lade därför reso-
lut upp klubban på axeln,
vred upp sig och lät den
mänskliga rekylen ge klub-
ban sådan kraft att det blev
rena rökaren.
Torsten hade tidigare suckat
något över ”att det fattas ju sju
slag för att jag ska uppnå
hancicapet”.
Så icke längre.
Torstens nya sving är hur ef-
fektiv som helst. Undras bara
vad jag själv ska söka för
lösningar under vintern?
En ny älgsving kanske, hur
den nu ska se ut ….

LEIF EKSTIG

FOTNÖTTER:
Jaktledaren för Mariebäck-
Näsland råkar också vara ord-
förande i Bjurholms GK.
Näslandsmästaren heter un-
der kommande året Håkan
Ekstig. Vi andra i denna klas-
siker var chanslösa.
Broder Håkan gjorde även
birdies, liktydligt med att han
även tog han om Haeb-priset
(Hole in one, albatross, eagle
eller birdie). Vi syns nästa
sommar, alla trevliga bjur-
holmare.

Tel 0932-10082

Mat i Centrum
Öppettider: Må - To 9 - 18

Fr 9 - 19
Lö 9 - 14

... en kutande älg ned mot Mariebäcken
och en ylande tvåfoting springande bakom.
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Upptaktstävling 10/6
Bästboll (28 lag)
1. Eric Johansson / André
Lindblom 40p
2. Christer Nygren /
Anders Waldemarsson 40p
3. Bert-Tage Einarsson /
Jens Einarsson 38p

Femkronan 25/6
Poängbogey (33 startande)
Klass A Herrar
1. Nils Paulsson 42p
2. Olov Paulsson 36p
3. Stefan Philipsson 35p

Damer Seriespel 28/6
1. Bodens GK 284
1. Skellefteå GK 284
5. Bjurholms GK 299

Telia Trophy
Herrar Amb. (11 delt.)
1. Sune Persson 37 p
2. Tore Bergsten 34 p
3. Ola Dahlgren 33 p
Scr.pr. Tore Bergsten 91sl

Herrar Dipl. (15 delt.)
1. Kenneth Nilsson 36 p
2. Tore Jakobsson 35 p
3. Dan Andersson 34 p
Scr.pr. Christer Hertzberg
86 sl

Damer Amb. (4 delt.)
1. Margareta Ledin 29 p
2. Barbro Andersson 26 p
3. Karin Waldemarsson
20p
Scr.pr. Margareta Ledin 103

Damer Dipl. (4 delt.)
1. Ann Harding 33 p
2. Yvonne Helmersson 30p
3. Evelyn Lundberg 28 p
Scr.pr. Ann Harding 86
slag

I regionfinalen som
spelades i Bjurholm kom
diplomatlaget nia och
ambassadörerna tolva.

Scandic Golfers Trophy 13/7
Greensome klubbkval (10
lag)

1. Leif Andersson / Ann
Harding 31 p
2. Gösta Lundberg /
Evelyn Lundberg 30 p
3. Kenneth Nilsson /
Gunilla Nilsson 30 p
Brutto: Lundberg x2 88 sl.

Bäverslaget 16/7
Herrar Klass A
Slagtävling Scratch (2 delt)
1. Mikael Nilsson 46 slag
2. Jon Gustafsson 51 slag

Herrar Klass B
Slagtävling hcp, (20 delt.)
1. Hans Nyberg 33 netto
2. Per Mattson 37 netto
3. Tomas Jonsson 37 netto

Herrar Klass C
slag hcp, (11 delt.)
1. Anders Edlund 40p
2. Carl Johansson 43 p
3. Christer Andersson 44p

Damer Klass B
Slagtävling hcp, (4 delt.)
1. Katarina Persson 37 sl
2. Evelyn Lundberg 43 sl
3. Gunilla Nilsson 46 sl

Klass C slagtävl. hcp, 5 st
1. Britta Torstensson 41 sl
2. Sofia Mattson 44 sl
3. Monica Enardsson 46 sl

Klass D, slaggolf
1. Gunnel Persson 49 sl

VK JubileumsCup, 18 lag, 22/7
1. André Lindblom / Eric
Johansson 32 p
2. Göran Karlsson /
Robert Åström 32 p
3. Dennis Andersson /
Anders Olofsson 31 p

Skottes Björsells Classic
36delt.
29/7

1. Stefan Eriksson
2. Olov Paulsson
3. Christer Andersson

KM klasser 30/7
Herrar 35 (7 delt.)
1. Eric Johansson 82 sl
2. Hans Nordgren 86 sl
3. Christer Hertzberg 92 sl

Herrar 45 (6 delt.)
1. Anders Waldemarsson
88 sl
2. Bert-Tage Einarsson 89
sl
3. Anders Ohlsson 92 sl

Herrar 55 (3 delt.)
1. Gösta Lundberg 85 sl
2. Tore Bergsten 105 sl
3. Edward Roos 117 sl

Herrar 65 (4 delt.)
1. Håkan Johansson 87 sl
2. Carl Johansson 95 sl
3. Torsten Berg 99 sl

Juniorer (6 delt.)
1. Stefan Eriksson 75 sl
2. Nils Paulsson 78 sl
3. Jens Einarsson 83 sl

Damer 40, (5 delt.)
1. Gunilla Nilsson 97 sl
2. Britta Torstensson 102 sl
3. Margareta Ledin 108 sl

KM final 6/8
Damer (4 delt.)
1. Evelyn Lundberg 181 sl
2. Ann Harding 183 sl
3. Yvonne Helmersson 225
sl

Herrar (18 delt.)
1. Mathias Ferry 147 slag
2. Stefan Eriksson 156 slag
3. Nils Paulsson 160 slag

Flaggtävling herrar (21 delt.)
12/8

1. Jens Einarsson 19 hål
2. Magnus Liljeström 19
hål
3. Håkan Johansson 18 hål

Flaggtävling Damer 26/8
Inbjudningstävling
1. Britta Torstensson 19 hål
2. Lena Norén Sörfors GK
19 hål
3. Louise Jonsson 19 hål

Sponsor- och Kommitté-golfen
2/9, 16 lag

1. Eric Johansson / Gösta
Lundberg 41 p
2. Lars Ågren / Monica
Ågren 39 p
3. Jan Åström / Mattias
Nilsson 38 p

Matchserie NVGF
Seniorer 31/7
Bjurholm - Lycksele 4½ -
4½

Match KM
Herrar
1. Nils Paulsson
2. Ulf Olofsson

Västindienspecialisten
Greensome (16 lag)

1.  Stefan Eriksson / Erik
Johansson
2. Dennis Andersson /
Anders Olofsson

Stefan och Erik blev därmed
kvalificerade för riksfinalen
på Fågelbro. Där blev dom
med en nettoscore på +1
ung. 15:e lag.

Tävlingsresultat
2000

Herrar: fr.v. Nils Paulsson
3:a (och KM-matchvinnare),
segraren Mathias Ferry och
tvåan Stefan Eriksson.

Damer fr.v. Tvåan Ann
Harding, segraren Evelyn
Lundberg och trean Yvonne
Helmersson

Vinnartrios från årets KM-final



B Adress
BREV
FÖRENINGS

... att du kan dela upp in-
betalningen av årsavgif-
ten till klubben.
Tillsammans med avin för
betalning av årsavgiften år
2001 följer det med en fol-
der från Föreningsspar-
banken som erbjuder dig att
dela upp årsavgiften med
delbetalningar.
Läs igenom foldern och
skicka in ansökan om det är

ett erbjudande som passar
dig och du tackar ja till. I
annat fall betalar du din med-
lemsavgift på vanligt vis till
klubben.

PS! Om du tackar ja till
erbjudandet glöm ej att
skriva ditt medlems-
nummer på inbetalnings-
avin. Det är viktigt!

Kom ihåg ...
Under en av  de sista da-
garna i maj hade vi besök av
banarkitekten Peter Nord-
wall, som, förutom den sed-
vanliga baninspektionen
(Peter är alltid noga med att
banan håller stilen och att
klipplinjer, bunkerkanterna,
mm. är som de ska), gjorde
han tillsammans med några
ur styrelsen en titt på lämp-
ligt markområde för en ban-
utbyggnad.
Det område som vi ”tras-
kade” igenom, har alla ”in-

gredienser” som behövs för
att  kunna få till några fina
hål.
Vi har ju tidigare skissat på
att kunna påbörja en suc-
cessiv utbyggnad med 3 hål
och det är väl det ligger
närmast vad som är möjligt.
Det är dock fortfarande en
del viktiga frågor som måste
lösas, innan planeringen på
allvar kan påbörjas, men vi
arbetar vidare och återkom-
mer med vidare information
i nästa stora nummer av
Släjdan.

HENRIK

Nya hål?!

Järnaffären med det
breda sortimentet

VVS - Verktyg - Bygg -  Färg
- Vitvaror - Fritid - Leksaker -
Husgeråd - Present - Fiske

Välkommen in!
Bjurholms Järn & Färg

Lördagar &
Söndagar Kl 16.00

BORDSBESTÄLLNING
0932-10786

Andra tider och arr. enligt
överrenskommelse.

* endast söndag

Varmt Välkomna!

Julbord
I*, II och III Advent

Mats & Leif

GolfrestaurangenBJURHOLMS GKT


